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Zakonom o lokalnoj samoupravi, Statutom i Poslovnikom, a i Programom rada Skupštine 
opštine Herceg Novi predviđeno je da predsjednik opštine jednom godišnje  podnosi 
izvještaj o svom radu u ostvarivanju funkcije lokalne samouprave. 
 
U istim aktima stoji obaveza svih organa lokalne uprave, javnih preduzeća, agencija i 
ustanova da svake godine takođe podnose svoje izvještaje o radu Skupštini opštine 
Herceg Novi koje odbornici razmatraju i nakon rasprave usvajaju. S obzirom da je 
Skupština već razmatrala  godišnje izvještaje pojedinih organa, preduzeća i agencija, to 
će ovaj izvještaj u tim oblastima biti kraći. 
 
Tokom 2010. godine aktivnosti predsjednika opštine i organa lokalne uprave  bile su 
usmjerene ka razvojnim projektima proisteklim iz Strateškog plana razvoja  opštine, a 
koji se donose u cilju postizanja boljeg funkcionisanja organa, a samim tim  i bržeg i 
kvalitetnijeg prosperiteta grada. Svi  razvojni projekti  rade se u skladu sa  evropskim 
standardima i kriterijumima što doprinosi da naš grad i država budu efikasniji  na putu ka 
evropskim integracijama. 
 
Ekonomska kriza nije zaobišla ni Herceg Novi što se nepovoljno odrazilo na dinamiku 
punjenja Budžeta, te su zbog toga investiciona ulaganja bila manja od planiranih i 
očekivanih. 
 
Nepostojanje visokokvalitetnih hotelskih kapaciteta u gradu odrazilo se na intenzitet 
razvoja  turističke privrede i kvalitet turističke ponude, a samim tim i na broj gostiju koji 
su posjetili Herceg Novi. 
 
U smislu prevazilaženja ovakvog stanja urađeni su  urbanistički projekti za hotele 
„Tamaris“ i „Plaža“. Sproveden je konkurs za idejno arhitektonsko i urbanističko rješenje  
hotela „Igalo“ kako bi se obezbjedile neophodne pretpostavke za projektovanje i 
izgradnju nedostajućih hotelskih kapaciteta. 
 
Usvojen je i Urbanistički projekat za turistički i zdravstveni centar Meljine čime se 
stvorila mogućnost  da Atlas grupa  preuzme ovu ustanovu koja je  na taj način postala 
prva privatna Opšta bolnica u Crnoj Gori.  
 
 Zdravstvene usluge koje  pruža  ova institucija  su veoma kvalitetne i građani izražavaju 
zadovoljstvo proširenjem  ponude specijalističkih pregleda angažovanjem medicinskih 
stručnjaka iz okruženja.  
 
Očekuje se početak realizacije projekta Zdravstveno turističkog centra u koji bi trebalo 
uložiti 120 miliona eura. 
 
Projekat vodosnabdijevanja i odvođenja otpadnih voda na Crnogorskom primorju za 
Opštinu Herceg Novi, kao najznačajniji infrastrukturni objekat, koštaće lokalnu zajednicu 
25 – 30 miliona eura  u naredne tri do četiri godine.  U toku je realizacija Faze III u 
okviru koje je završen i revidovan idejni projekat  postrojenja za preradu otpadnih voda u 
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Meljinama, a završen je i glavni projekat novog kanalizacionog kolektora od Jošica do 
Meljina. 
Tokom 2010. godine sprovedeni su pretkvalifikacioni postupci za oba projekta u cilju 
odabira najpovoljnijih ponuđača za izgradnju ovih objekata. 
 
Za izradu kanalizacionog kolektora kvalifikovalo se sedam, a za postrojenje za preradu 
otpadnih voda šest kompanija. 
 
Urađen je Elaborat o procjeni uticaja na životnu sredinu za postrojenje za preradu 
otpadnih voda, ali još uvijek nije usvojen. 
 
Obezbjeđena je lokacija za izgradnju postrojenja za preradu otpadnih voda u Nemiloj na 
način što je sa “GP Novi Prvoborac” potpisan Ugovor o otkupu zemljišta a za šta je do 
sada izdvojeno 650.000 eura dok je preostalih 900.000 eura trebalo obezbjediti do kraja 
2010. godine. 
 
Na osnovu projekta sanacije klizišta na Podima završena je prva faza radova. Urađena je 
šipovska konstrukcija, drenažni kanal, formirana kosina puta a prethodno je rekonstruisan 
put kroz naselje Crnica zbog prilaza i izvođenja radova na klizištu. 
 
Nakon završetka pomenutih radova uočeno je da teren ne miruje pa su angažovani 
stručnjaci sa Rudarsko–geološkog fakulteta iz Beograda koji su uradili dopunska 
istraživanja i novi sanacioni elaborat koji je s tehničkog i ekonomskog aspekta 
racionalnije rješenje. 
Predstoje nam  aktivnosti na  iznalaženju finansijskih sredstava za sanacione radove 
predviđene dopunskim projektom u visini od oko 400 000 eura. 
 
U cilju što kvalitetnije realizacije jedne od najvažnijih strateških investicija u Opštini 
nastavile su se aktivnosti za izgradnju autobuske stanice u Igalu. Na raspisani 
pretkvalifikacioni tender za odabir partnera javila su se tri ponuđača. 
 
Urađena  su dodatna geomehanička istraživanja na samoj lokaciji, a shodno tome i novo 
idejno rješenje  stanice koje se oslanja na dobijene rezultate istraživanja.  
 
U protekloj godini usvojeno je pet urbanističkih projekata, dok je u toku izrada 36 novih, 
a sve u cilju planskog razvoja grada i obezbjeđivanja uslova za investiciona ulaganja. 
 
Dugogodišnja potreba da se zaleđem Herceg Novog izgradi nova saobraćajnica, 
zaobilaznica, aktuelizovana je na način da je  projekat u formi idejnog rješenja dobio 
podršku Ministarstva saobraćaja i telekomunikacija. Da je riječ o ozbiljnom projektu 
govori činjenica da je u organizaciji Ministarstva saobraćaja Crne Gore posjetu Herceg 
Novom imala delegacija Narodne Republike Kine na čelu sa zamjenikom ministra 
transporta ove zemlje i ambasadorom  Kine u Crnoj Gori, sa ciljem  da se upoznaju sa 
projektom i eventualno uzmu učešća u finansiranju i izgradnji ove saobraćajnice. 
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Za prvu fazu planirana je  dionica koja bi u dužini od 8 km od Debelog brijega 
zaobilazila grad i značajno ga rasteretila tranzitnog saobraćaja. 
 
Istovremeno i ulaz iz Hrvatske u Crnu Goru  dobio bi savremeniji izgled.   
 
Direkcija javnih radova Crne Gore i PVK „Jadran“ uz podršku Opštine Herceg Novi 
nastavili su  izgradnju otvorenog bazena na Škveru koji će doprinijeti kvalitetnijem i 
bržem razvoju  sportova na vodi. 
 
Izgradnja ovog  ekskluzivnog sportskog objekta, koji je neophodan Herceg Novom, 
gradu vaterpola i PVK “Jadran” kao trofejnom klubu,   finansira se iz Budžeta Vlade 
Crne Gore, a preko Direkcije javnih radova, u iznosu od 4 miliona eura i za sada 
predstavlja najveću investiciju u državi u oblasti sporta. 
 
JP „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi je tokom 2010. godine preduzelo niz 
aktivnosti, koje su pored redovnih, bile vezane za urednu distribuciju pitke vode ka 
potrošačima i održavanje vodovodne i kanalizacione mreže.  
 
Zbog učestalih kvarova i nemogućnosti popravke cjevovoda usled starosti cijevi, 
zamjenjeno je 4 334 metra  stare mreže novom.  
 
Na gradsku vodovodnu mrežu priključeno je novih 548  korisnika. 
 
Novi kolektori postavljeni su u Đenovićima, Srbini, Petlji na Igalu i Toploj u dužini od 
1800m. 
 
Kroz aktivnosti JP „Gradska čistoća“ završena je Studija izvodljivosti i idejno rješenje 
sanitarne deponije „Duboki do“.  
 
Urađen  je Nacrt lokalne studije lokacije „Duboki do“ kao i Nacrt strateške procjene 
uticaja deponije  na životu sredinu. 
  
U 2010. godini nastavljena je realizacija projekta izgradnje reciklažnog centra u 
Meljinama. Obezbijeđena je donacija Vlade Slovenije  - Centra za međunarodnu saradnju 
i razvoj u iznosu od 184 000 eura vrijednosti opreme. Pored toga uz saglasnost Skupštine 
obezbjeđen je povoljan kreditni aranžman sa Slovenskom izvoznom i razvojnom bankom 
za izgradnju objekata reciklažnog centra u iznosu od 303 000 eura. 
 
Preduzeće je nastavilo sa realizacijom projekta separatnog odlaganja otpada, što 
potvrđuje činjenica da je obrađeno i prodato oko 1 000 tona sekundarnih sirovina. 
Uspješno je realizovan projekat „Neka bude čisto“ zapošljavanjem od 6-10 radnika na 
održavanju čistoće magistralnog pravca od Kamenara do Sutorine.  
 
Kao poseban programski zadatak koji je ovo Preduzeće odradilo izdvaja se  sklonište za 
napuštene pse na Dizdarici u kojem se može zbrinuti 200 pasa lutalica. 
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Javno „Komunalno-stambeno“ preduzeće Herceg Novi imalo je brojne aktivnosti: 
- izgrađene su nove trase javne rasvjete kroz prigradska i seoska naselja u Zelenici, 
Kamenarima, Mojdežu, Kamenom i Luštici u ukupnoj dužini od 1800 metara; 
- u ulici Sava Bajkovića javna rasvjeta gradskog tipa u dužini od 220 metara; 
- završena je javna rasvjeta duž magistralnog puta u Kamenarima i Dubravi na Savini; 
- redovnim tekućim održavanjem mreže sačuvan je nivo funkcionisanja javne rasvjete,  
- u periodu redukcije javne rasvjete,  računi za električnu energiju bili su manji za  oko  
6000 eura mjesečno; 
 
Kada je u pitanju lokalna putna mreža, preduzete aktivnosti su se odnosile na sledeće : 
-izgrađena je prva faza puta Mištica – Trebesin; 
-asfaltirane su pojedine dionice puta kroz Igalo, Herceg Novi, Rivijeru i Lušticu,  u što je  
utrošeno oko 60 000 eura; 
-odrađena je regulacija kanala atmosferskih voda u Manastirskoj ulici, ulici Nikole 
Ljubibratića, Njegoševoj i Mića Vavića; 
-obnovljene su oštećene usputne suvomeđe na Vrbanju; 
-redovno je održavana horizontalna i vertikalna signalizacija na svim putnim pravcima 
kroz Opštinu, uključujući i granične prelaze; 
-postavljeni  su novi ležeći policajci; 
-postavljeno je 6 putnih ogledala; 
-očišćeni  su  propusti na magistralnom putu u Kumboru i Đenovićima; 
-tokom zimskog perioda putevi su redovno čišćeni i održavani. 
 
Preduzeće je redovno radilo na održavanju i uređenju javnih zelenih površina, uključujući 
i dvorišta stambenih zgrada u centralnim urbanim dijelovima Opštine. 
U zimskom periodu zasađeno je 6 000,  a u proljeće 20 000 sadnica. 
Na Kamenom je zasađeno 1 500 sadnica bagrema. 
 
Agencija za izgradnju i razvoj Herceg Novog u prošloj godini je realizovala preko milion 
eura investicionih ulaganja. Sredstva su obezbjeđena najvećim dijelom iz Budžeta 
Opštine i JP „Morsko dobro“. Ulaganja su se odnosila na realizaciju planiranih 
investicija, izradu projektne i planske dokumentacije kao i objavljivanje konkursa za 
izradu idejnih arhitektonskih rješenja. 
 
Izvršena je rekonstrukcija lokalnog puta od hotela „Plaža“ do Opšte bolnice u Meljinama,  
u dužini od 980 m, započeta rekonstrukcija Šetališta Pet Danica od Škvera do tunela na 
Toploj, u dužini od 510 m, uređeno dječije igralište na Toploj, postavljeni su  bilbordi u 
Kamenarima i Meljinama, postavljene su oglasne table, info table, ograde oko palmi, 
klupe, stubići za zaštitu trotoara, a Agencija je učestvovala i u izgradnji i rekonstrukciji 
komunalne infrastrukture kroz tekuće održavanje i popravke. 
 
Posebnu pažnju lokalna uprava je preko ove Agencije posvetila obnavljanju i 
revitalizaciji fasada u centru grada. Ta značajna aktivnost koja je dobila i nagradu kao 
najbolja praksa u Crnoj Gori, realizovana je kroz privatno javno partnerstvo  korisnika 
objekata i lokalne uprave. 
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Agencija je uradila projekte sportskog igrališta kod Osnovne škole „Milan Vuković“, 
javnu rasvjetu u zaseoku Zabrđe na Luštici, DUP Stara banja –Igalo i DUP Blaca- Jošica. 
 
Agencija je raspisala konkurse za izradu idejnih arhitektonskih rješenja za hotel „Igalo“ u 
Igalu i Evropsku kuću šaha u Meljinama. 
 
Agencija za parking Herceg Novi je tokom prošle godine uvela u sistem kontrole i 
naplate još 67 novih parking mjesta u dijelu rekonstruisane ulice  Save Kovačevića, a 
obnovljena je i rekonstruisana sva horizontalna i vertikalna signalizacija na ovoj 
saobraćajnici vezana za regulisanje parkiranja, sredstvima Agencije. 
 
Agencija je takođe sklopila Ugovor o poslovno-tehničkoj saradnji sa mobilnim 
operaterom Telenor, te je zaokružen sistem plaćanja parkiranja putem SMS-a za sve 
korisnike usluga crnogorskih mobilnih operatera. Na inicijativu Agencije donijeta je i 
Odluka o javnim parkiralištima koja je umnogome doprinijela poboljšanju uslova 
korišćenja usluga pomenute Agencije. 
 
Agencija za gazdovanje gradskom lukom Herceg Novi je u prošloj godini obavila 
značajne poslove vezane za poboljšanje vodovodne i elektro infrastrukture. 
 
Tokom prošle godine usluge Luke koristilo je oko 1100 plovila, iako Luka nije radila 
punim kapacitetom zbog izgradnje novog bazena.  
 
U mjesecu maju u Luci je organizovana najznačajnija jedriličarska manifestacija u Crnoj 
Gori i ovom dijelu Mediterana - Regata „Terra da mare“ u kojoj je učestovalo 49 
brodova.  
 
JP „Sporski centar“ Igalo je u  cilju popularizacije sporta i njegovanja  zdravih stilova 
života   organizovalo  brojne sportske programe za rekreativce i bilo domaćin turnirima u 
košarci, odbojci, rukometu, borilačkim vještinama i stonom tenisu. 
 
Raspoloživi termini u ovom Sportskom centru korišćeni su u visokom procentu od  
80 %. U protekloj godini radilo se na boljoj unutrašnoj organizaciji, ekonomičnijem 
poslovanju, uštedama i smanjenju troškova poslovanja kao i na funkcionalnom 
poboljšanju objekta.  
 
Postavljanjem pokretnih pregradnih panoa stvorena je mogućnost pregrađivanja igrališta 
na dvije cjeline čime je omogućeno korišćenje istog termina za dvije ekipe.  
 
U cilju boljeg informativnog i spoljašnjeg vizuelnog izgleda Sportske dvorane postavljeni 
su sportski bilbordi, logo Preduzeća i displej sa osnovnim podacima  o ponudi Centra. 
Važno je naglasiti da je Sportski centar uspostavio nove poslovne kontakte iz oblasti 
sportskog i tehničkog upravljanja i potpisao sporazume o saradnji sa predstavništvom 
ruskog olimpijskog Komiteta za  Balkan, Dvorcem sportova Ekatarinburga iz  Rusije i 
Međunarodnom asocijacijom upravljača sportskom infrastrukturom. 
 

 6



Opština Herceg Novi je i u ovom izvještajnom periodu posvetila  veliku pažnju razvoju  i 
unapređenju sporta uopšte. 
 
Budžetom Opštine je za prošlu godinu predviđeno  420 000 € za finansiranje sportskih 
klubova i razvoj sportskih djelatnosti  u gradu. 
 
Za Vaterpolo klub  „Jadran“ i održavanje bazena u Institutu „Dr Simo Milošević“ iz 
Budžeta  je  izdvojeno 245 000 €. 
 
Za finansiranje ostalih sportskih klubova i održavanje Sportske dvorane izdvojeno je 
324.000 €. 
 
Turistička organizacija Herceg Novog je i u ovoj godini  prisustvom na poznatim 
međunarodnim sajmovima uspješno  prezentovala turističku ponudu  grada. 
 
Takođe u saradnji sa Nacionalnom turističkom organizacijom, turistička privreda našeg 
grada predstavljena je i na sajmovima u Evropi. 
 
Kao i svake godine Turistička organizacija  je učestvovala u finansiranju Praznika 
mimoze, Filmskog festivala  i drugih kulturnih manifestacija koje su se  organizovale u 
gradu. 
 
Štampani su i novi prospekti grada, propagandni materijali, katalozi sa podacima o gradu 
i turističkoj ponudi i otvoreni informativni punktovi gdje turisti mogu dobijati osnovne 
informacije. 
 
Kulturna ponuda grada koja se realizuje preko JUK “Herceg Festa” bila je na zavidnom 
nivou i u anketi turista dobila veoma visoku ocjenu. Herceg Novom je dodijeljena 
prestižna nagrada - Zlatno srce kao prestonici kulturnog turizma Jugoistočne Evrope. 
 
U protekloj godini uspješno su se odvijale sve tradicionalne  manifestacije:  
- Doček Nove godine na Trgu Nikole Đurkovića, 
-  Praznik mimoze 41. put, 
- Zimski likovni salon, 
- Festival solo pjevača „Bruna Špiler“, 
- XIV hercegnovske pozorišne svečanosti „HAPS“ 
- Dani kreativnosti  “Ruke” 
- Festival zabavne muzike „Sunčane skale“, 
- Festival klasične muzike „Dani muzike“ 
- „Hercregnovski filmski festival -  Montenegro Film Festival“ 
- Međunarodni sajam knjiga „Trg od knjige“, 
- Noć kulture, 
- Festival klasične gitare „Guitar Art Summer Fest“, 
- Festival stripa 
- Ljetnji dječiji maskenbal. 
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Ovoliki broj kulturnih događaja koji se smjenjuje  tokom čitave godine i održava ne samo 
u vrijeme turističke sezone, već i van nje, čini Herceg Novi  potpuno drugačijim 
primorskim gradom. Tako raznovrstan i kontinuiran kulturni život svrstava ga u rijetke 
gradove koji ne prave razliku između ljeta i zime jer jednakim intenzitetom organizuje 
kulturno zabavni život. 
 
Kao i do sada i u ovoj godini  posvećena je posebna pažnja i izdvojena su značajna 
materijalna sredstva za sanaciju sakralnih objekata. 
 
Nastavljeno je stipendiranje talentovanih i dobrih studenata iz našeg grada za šta je 
opredijeljeno 37 000 €. Uručeno je 47 stipendija studentima koji su ispunjavali  
kriterijume iz Odluke o dodjeli stipendija. Shodno Odluci o nagrađivanju i stipendiranju 
učenika i studenata,  štićenika Dječijeg doma “Mladost”,  dodjeljene su tri stipendije. 
 
Kao i svake godine i 2010. godine predsjednik Opštine je sa svojim saradnicima 
organizovao prigodan prijem za sve učenike dobitnike nagrade Luča I i Luča II. 
Knjigama su nagrađeni i učenici koji su osvojili nagrade na republičkim i opštinskim 
takmičenjima u znanju iz različitih predmeta.  
Opštinske diplome i luče primilo je 63 učenika od kojih  37 osnovaca i 26 srednjoškolaca. 
 
U našoj Opštini zapažen je i rad nevladinih organizacija. Registrovanih je veliki broj ali 
je šezdesetak aktivnih. Za njihov rad i kandidovane projekte, shodno raspisanom 
konkursu za dodjelu sredstava nevladinim organizacijama, u prošloj godini je iz Budžeta 
opštine izdvojeno  oko 70 000 €. 
 
JU “Gradska biblioteka i čitaonica” Herceg Novi realizovala je sve predviđene programe 
u skladu sa svojim Planom rada i međunarodnim stručnim smjernicama, preporukama i 
standardima. 
 
Planirana sredstva za istraživanje projekta Zavičajna zbirka Boke Kotorske nisu 
prihodovana što je razlog zbog kojeg se nije nastavilo istraživanje u Narodnoj biblioteci 
Srbije. 
 
U okviru prihodovanih sredstava za realizovanje korisničkih servisa nastavljeno je 
bibliografsko istraživanje u Muzejskom odelenju Centralne Narodne Biblioteke „Đurđe 
Crnojević“ prema elektronskoj bazi deziderata.  
 
Na Trgu od knjige promovisan je 30. broj časopisa „Boka“ zbornik radova iz nauke, 
kulture i umjetnosti. Organizovano je 25 različitih kulturnih programa  (književne večeri, 
predavanja, pozorišne i druge predstave za djecu, radionice, literarni konkursi, koncerti, 
izložbe i pres promocije). 
 
JU Zavičajni muzej i Umjetnička galerija “Josip Bepo Benković” Herceg Novi 
organizovala je veliki broj izložbi različitih umjetnika i promocije knjiga. Zaposleni u 
ovoj ustanovi učestvovali su u aktivnostima zaštite arheološkog istraživanja konaka 
manastira Svetog Nikole na Vranjini na zahtjev Mitropolije Crnogorsko Primorske. 
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Radili su i na sređivanju arhivske dokumentacije sakupljene prilikom istraživanja 
ruševina crkve Svetog Petra i Pavla u Trebesinu, crkve Lazarice na Vidovom vrhu kao i 
arheoloških iskopavanja Malih Rosa. Planira se izrada projekta sanacije objekta 
Zavičajnog muzeja kao i botaničke bašte. 
 
Rad predsjednika Opštine, kao i svih organa lokalne uprave, javnih preduzeća, agencija i 
ustanova čiji je osnivač Opština,  bio je transparentan  i javnost je redovno obavještavana 
o svemu što se radilo i događalo i što se planiralo uraditi. 
 
U programskoj šemi Informativnog centra Radio Herceg Novi redovna  je emisija „Dobro 
jutro predsjedniče“  u kojoj gostuje predsjednik Opštine svakog ponedeljka, a svake 
zadnje subote u mjesecu kontakt emisija u kojoj građani postavljaju pitanja, a predsjednik 
na njih odgovara i najavljuje planirane aktivnosti. 
 
Takođe jednom sedmično, četvrtkom, gosti Radio Herceg Novog su rukovodioci organa 
lokalne uprave, direktori ili predstavnici javnih preduzeća, ustanova i agencija.  
Razgovara se  o aktuelnostima i odgovara na pitanja građana. 
 
Jednom mjesečno izlaze  Novske novine u tiražu od 1 500 primjeraka u organizaciji  
NVO „Alitia“ iz Herceg Novog. 
 
Urađen je novi web site opštine Herceg Novi  koji se redovno održava i na njemu se 
objavljuju sve aktuelnosti i događanja u organima lokalne uprave, javnim preduzećima, 
ustanovama i agencijama, materijali koje razmatra i usvaja Skupština, kao i drugi osnovni 
podaci  o Opštini Herceg Novi. 
 
U okviru prekogranične saradnje Crne Gore, Hrvatske i Bosne i Hercegovine u toku 
2010. godine održano je više sastanaka  na kojima se razgovaralo o prekograničnim 
projektima uz angažovanje Komisije za prekograničnu saradnju u slučaju prirodnih i 
ostalih katastrofa i upravljanju prirodnim resursima.  

 
Stvaranjem uslova da Crna Gora koristi sredstva iz predpristupnih fondova Evropske 
unije, otvoreno je više poziva za apliciranje sa projektima.  
 
I u ovom izvještajnom periodu zadržan je kontinuitet dobre komunikacije sa Vladom, 
ministarstvima i drugim državnim organima. 
 
Opština Herceg Novi učestvuje u radu Koordinacionog tijela kao užeg tima za pripremu i 
praćenje turističke sezone na nivou države, kojim predsjedava predsjednik Vlade. 
Na sastancima ovog tijela, uz prisustvo predstavnika nadležnih ministarstava i direkcija, 
usklađuju se aktivnosti koje se sprovode u cilju bolje pripreme turističke sezone. 
 
Predstavnici lokalne uprave ostvaruju dobru saradnju sa svim državnim institucijama, 
preduzećima i organizacijama koje rade i djeluju na nivou opštine,  a sve u cilju 
uspješnog razvoja grada i stvaranja uslova za kvalitetan život građana i boravak gostiju.  
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Saradnja sa opštinama u Crnoj Gori, a posebno sa opštinama u Boki Kotorskoj je veoma 
intenzivna. Najčešće su to pitanja iz oblasti zaštite životne sredine, vodosnabdijevanja, 
odlaganja čvrstog otpada, protivpožarne zaštite, pripreme turističke sezone i mnoga 
druga. 
 
Lokalna uprava ostvaruje dobru i kvalitetnu saradnju sa Skupštinom opštine Herceg Novi 
i  svim odborničkim klubovima, partijama i strankama. 
 
Svi odbornički klubovi daju veliki doprinos u ostvarivanju razvojnih i drugih ciljeva 
donošenjem odluka koje utiču na efikasnije  rješavanje pitanja od zajedničkog interesa za 
grad i njegove stanovnike. 
 
Sve ove aktivnosti koje su realizovane ili su u toku realizacije, proistekle su iz naših 
programskih opredjeljenja, a- u skladu sa načelima demokratskog, profesionalnog i 
efikasnog rada organa lokalne uprave, javnih preduzeća, ustanova i agencija. 
 
 
 
 
 

PREDSJEDNIK OPŠTINE 
Dejan Mandić, s.r. 
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